
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 27.03.2014

Fylkesdirektør kultur og idrett Anna Elisa Tryti orienterte.

Terje Søviknes sette på vegner av Frp, H og V fram slikt forslag:

"Hordaland fylkeskommune avventar til sak om det samla kunst- og kulturtilbodet eventuelt kjem 
på ordinær høyring før ein gjev uttale til temaet."

Røysting
Fylkesordføraren la innstillinga frå opplærings- og helseutvalet til grunn for røystinga.

Søviknes sitt forslag vart vedteke med 8 røyster mot 7 røyster (A, SV, Sp, SV) for innstillinga.

Vedtak

Hordaland fylkeskommune avventar til sak om det samla kunst- og kulturtilbodet evt. kjem på ordinær 
høyring før ein gjev uttale til temaet.


